
Z á p i s n i c a   

z XXI. zasadnutia Zastupiteľstva  

Trenčianskeho samosprávneho kraja – 28. 11. 2016 

 

 

Prítomní: - podľa prezenčnej listiny 

 

 

P r o g r a m  podľa pozvánky: 

 

 1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice  

    a programu rokovania).  

    Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK  
 

 2. Správa z kontroly plnenia uznesení prijatých na XX.  

    zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja.  

    Predkladá: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK 
 

 3. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra  

    Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie január – jún  

    2017. 

    Predkladá: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK 
 

 4. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám kontrolnej 

    činnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja.  

    Predkladá: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK 
 

 5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.      

    Predkladá: Mgr. Mária Čongradyová–pover.riad.odd. práv.,SMaVO  

a) Návrh na schválenie prebytočnosti nehnuteľného majetku 
zapísaného na LV č. 10530 ako stavba - lekáreň TÍLIA  

v k.ú. Považská Bystrica, spôsobu jeho prevodu a súťažných 

podmienok OVS.       

    b) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu  

   a predaja nehnuteľného majetku – pozemku registra “C“ 

parc. č. 6102/161 k.ú. Považská Bystrica.  

c) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemkoch 

k.ú. Nové Mesto nad Váhom v prospech Mesta Nové Mesto nad 

Váhom. 

d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku 

registra “C“ parc. č. 734/1 k.ú. Vlčkovo v prospech 

Západoslovenskej distribučnej, a.s., Bratislava. 

e) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 

majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Horné Bzince, zapísaného 

na LV č. 980. 

f) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 

majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Nitrianske Rudno, 

zapísaného na LV č. 961.  

g) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného 

majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Nové Mesto nad Váhom, 

zapísaného na LV č. 3191.       

h) Návrh na zrušenie uznesenia Z TSK č. 223/2015 zo dňa 

26.01.2015 a na schválenie zriadenia vecného bremena 

v prospech tretej osoby. 
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 6. Návrh na prijatie úveru na predfinancovanie investícií  

    v rámci Európskych štrukturálnych a investičných fondov.  

    Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu na prijatie  

    úveru na predfinancovanie investícií v rámci Európskych  

    štrukturálnych a investičných fondov.  

    Predkladá: Ing. Renáta Ozimová – vedúca odboru finančného 

               Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK 
 

 7. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia 

    Trenčianskeho samosprávneho kraja č. 30/2016 o financovaní  

    základných umeleckých škôl, jazykových škôl a školských  

    zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho  

    samosprávneho kraja a o financovaní základných umeleckých  

    škôl, jazykových škôl a školských zariadení v zriaďovateľ- 

    skej pôsobnosti štátom uznanej cirkvi alebo náboženskej  

    spoločnosti alebo inej právnickej osoby alebo fyzickej  

    osoby.  

    Predkladá: Ing. Daniela Hilčíková-vedúca Odb. školstva a kult.   
 

 8. Aktualizácia Zásobníka projektových zámerov Trenčian- 

    skeho samosprávneho kraja na obdobie 2014-2020.  

    Predkladá: Ing. Milan Semanco–vedúci odboru region. rozvoja 
 

 9. Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný  

    finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho  

    operačného programu 2014-2020. 

    Predkladá: Ing. Milan Semanco–vedúci odboru region. rozvoja 
 

10. Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný  

    finančný príspevok v rámci Operačného programu Interreg V-A  

    Slovenská republika – Česká republika 2014–2020. 

    Predkladá: Ing. Milan Semanco –vedúci odboru region. rozvoja 
 

11. Návrh Plánu opráv ciest II. a III. triedy TSK dodávateľským  

    spôsobom na rok 2017.  

    Predkladá: JUDr. Jaroslav Pleva – vedúci odboru dopravy 
 

12. a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky  

       2017 – 2019.  

       Predkladá: Ing. Renáta Ozimová–vedúca odboru finančného 
 

    b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu  

       Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2017–2019.  

       Predkladá: Ing. Richard Horváth–hlavný kontrolór TSK 
 

13. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia  

    Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 31/2016, ktorým  

    sa mení Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho  

    samosprávneho kraja číslo 13/2014 o poskytovaní dotácií  

    z rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja. 

    Predkladá: Ing. Renáta Ozimová–vedúca odboru finančného 
 

14. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zriaďovacej listine  

    Strednej odbornej školy, Námestie SNP 5, Partizánske,  

    so sídlom Námestie SNP 5, 958 23 Partizánske. 

    Predkladá: Ing. Daniela Hilčíková-vedúca odb.školstva a kult.  
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15. Koncepcia rozvoja práce s mládežou v Trenčianskom samospráv- 

    nom kraji do roku 2020.  

    Predkladá: Ing. Daniela Hilčíková-vedúca Odboru školstva a kult. 
 

16. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva TSK na I.  

    polrok 2017.  

    Predkladá: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK  

 

17. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.  

18. Záver.  

 

 
 

R o k o v a n i e: 

 

 1. Otvorenie zasadnutia (schválenie overovateľov zápisnice  

    a programu rokovania).          

    Predkladal: Ing. Jaroslav Baška - predseda TSK  

 

         Dnešné XXI. zasadnutie Zastupiteľstva Trenčianskeho  

    samosprávneho kraja otvoril a viedol predseda TSK Ing.  

    Jaroslav Baška. V úvode rokovania, ktoré je zároveň  

    posledným v tomto roku, sa prítomným predstavila svojím  

    programom folklórna skupina Lubená z Poluvsia, ktorá  

    je jednou z najlepších folklórnych telies hornej Nitry  

    a pôsobí už vyše 30 rokov. Naše rokovanie pozdravia aj na  

    záver. 

    p. predseda: - na úvod privítal všetkých prítomných.  

    Aj dnešné rokovanie môže verejnosť sledovať už po šiesty  

    krát naživo na webovom sídle TSK, kde sú zverejnené aj  

    záznamy z predošlých rokovaní. Oznámil overenie zápisnice 

    zo septembrového zastupiteľstva 26.9.2016.  

 

         Skonštatoval, že z celkového počtu 45 poslancov bolo  

    v úvode rokovania prítomných 38 poslancov. Vopred sa ospra- 

    vedlnili títo poslanci: Mgr. Kaščáková, JUDr. Macháčková,  

    Mgr. Abramovičová, Ing. Zboranová a Mgr. Bublavý. Neprítomný  

    je zatiaľ Bc. Vaňo, doc. MUDr. Bielik, CSc. ohlásil neskorší  

    príchod.  

 

    Za overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia boli  

    navrhnutí:  

       I.  overovateľ: doc. PhDr. PaedDr. Karol JANAS, PhD.   

       II. overovateľ: Mgr. Marián MICHALEC.  

     

    Pred prvým hlasovaním bolo prezentovaných 38 poslancov, čím  

    je zasadnutia uznášania sa schopné. 

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 1: 38-ZA, Zastupi-  

    teľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.2016 prerokovalo  

    a  s ch v á l i l o  overovateľov zápisnice podľa predlože-      

    ného návrhu.                       (viď uznesenie č. 419/A) 
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         Písaním zápisnice z dnešného zasadnutia poveril Mgr.  

    Annu Hájkovú, zapisovateľku Zastupiteľstva TSK.  

    Pre prípad nefunkčnosti hlasovacieho zariadenia boli        

    za skrutátorov určení: - Mgr. Patrik Štrbák a Mgr. Barbora  

    Jánošková.   

 

    p. predseda: - pred hlasovaním o programe rokovania prednie-  

    sol návrh na  ú p r a v u  programu dnešného rokovania - 

    vypustením bodu 5. g) Návrh na schválenie prevodu prebytoč-  

    ného nehnuteľného majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Nové  

    Mesto nad Váhom, zapísaného na LV č. 3191. Nakoľko v objekte  

    sídli jedna z organizácií Ministerstva vnútra SR, požiadali  

    nás, aby sa tiež mohli uchádzať o tento majetok. Navrhol  

    presunúť bod na januárové zasadnutie zastupiteľstva.  

  

         Na základe výsledku hlasovania č. 2: 38-ZA, Zastupiteľ-  

    stvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.2016 prerokovalo a 

    s ch v á l i l o  program dnešného XXI. zasadnutia, vrátane  

    predloženej úpravy na základe návrhu p. predsedu. K obom  

    výsledkom hlasovaní bolo prijaté  

  

          U z n e s e n i e  číslo 419/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

 2. Správa z kontroly plnenia uznesení, prijatých na XX.  

    zasadnutí Zastupiteľstva Trenčianskeho samosprávneho kraja.   

    Predkladal: Ing. Richard Horváth - hlavný kontrolór TSK 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Horváth: - na XX. zasadnutí zo dňa 26.9.2016 bolo  

    prijatých 27 uznesení, bez ukladacej povinnosti. Rád skon- 

    štatoval, že po opakovane vyhlásených súťažiach na predaj  

    prebytočného majetku sa predaj podaril, v čom treba naďalej  

    pokračovať.   

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 3: 36-ZA, 2-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.  

    novembra 2016 prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e   

    Správu z kontroly plnenia uznesení prijatých na XX.  

    zasadnutí Zastupiteľstva TSK, v prijatom  

 

      U z n e s e n í  číslo 420/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

  3. Návrh Plánu kontrolnej činnosti Útvaru hlavného kontrolóra  
    Trenčianskeho samosprávneho kraja na obdobie január – jún  

    2017.             

    Predkladal: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK 
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    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Horváth: - v zmysle platnej legislatívy je povinnosťou  

    hlavného kontrolóra ÚHK predložiť polročne Plán činnosti,  

    ktorý bol spracovaný formou pravidelných kontrol v našich  

    organizáciách, každé 3 roky. Môže byť operatívne doplňovaný  

    o ďalšie potrebné kontroly.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 4: 37-ZA, 1-NEHLASO- 

    VAL, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28. novembra  

    2016 prerokovalo a  s c h v á l i l o  Plán kontrolnej  

    činnosti ÚHK TSK na obdobie január – jún 2017, v prijatom  

 

      U z n e s e n í  číslo 421/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

 4. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zásadám kontrolnej 

    činnosti Trenčianskeho samosprávneho kraja.      

    Predkladal: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Horváth: - ide o úpravu procesných krokov pri ukončení  

    kontroly. V zmysle dodatku je pri zistení porušenia zákona  

    523 §31 potrebné oznámiť toto písomne predsedovi TSK, aby  

    začal správne konanie v danej veci.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 5: 38-ZA, 1-NEHLASO- 

    VAL, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28. novembra  

    2016 prerokovalo a  s ch v á l i l o  Dodatok č. 1 –      

    k Zásadám kontrolnej činnosti TSK, k čomu bolo prijaté  

 

                               U z n e s e n i e  číslo 422/2016 

 (obsah uznesenia viď príloha 

  tejto zápisnice). 

 

 

 5. Návrhy na riešenie prebytočného majetku TSK.     

    Predkladala: Mgr. Mária Čongradyová–pover.riad.odd. práv.,SMaVO 

a) Návrh na schválenie prebytočnosti nehnuteľného majetku  
zapísaného na LV č. 10530 ako stavba - lekáreň TÍLIA 

v k.ú. Považská Bystrica, spôsobu jeho prevodu a súťaž- 

       ných podmienok OVS.         

   

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

       Mgr. Čongradyová: - predmetom návrhu je len stavba,  

       pozemok nemá list vlastníctva, ktorá sa nachádza mimo  

       areálu bývalého správcu – NsP Pov. Bystrica. Priestory sú  

       prenajímané súkromnej lekárni a krajčírstvu. Objekt už  

       vyžaduje opravu. 

       p. predseda: - ide o návrh na schválenie prebytočnosti,  

       spôsobu prevodu a súťažných podmienok OVS.  
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       p. Dvonč: - požiadal o prezentáciu predkladaných  

       materiálov na obrazovke.  

       p. predseda: - požiadal informatikov odstrániť chybu,  

       prezentácia je v počítači, ale nepremieta sa. 

       MUDr. Steiner: - lekáreň patrila do majetku nemocnice  

       a je dlhodobou prenajatá, financie z prenájmu bol príjem  

       pre nemocnicu. Požiadal ak sa schváli prebytočnosť  

       a predaj majetku, aby získané finančné prostriedky boli  

       použité pre NsP Pov. Bystrica.  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 6: 37-ZA, 2-NEHLA- 

       SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.  

       2016 prerokovalo a  s ch v á l i l o  trvalú prebytočnosť  

       uvedeného nehnuteľného majetku TSK: stavby – lekáreň  

       TÍLIA, spôsob predaja tohto majetku formou obchodnej  

       verejnej súťaže (OVS), a súťažné podmienky OVS - „Predaj  

       nehnuteľného majetku – lekáreň TÍLIA Považská Bystrica“. 

       K uvedenému bolo prijaté  

 

      U z n e s e n i e  číslo 423/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

  tejto zápisnice). 

 

 

 5. b) Návrh na schválenie prebytočnosti, spôsobu prevodu  

       a predaja nehnuteľného majetku – pozemku registra “C“  

       parc. č. 6102/161 k.ú. Považská Bystrica._______________ 

     
               Písomný materiál je prílohou zápisnice.  
       Mgr. Čongradyová: - ide o pozemok oddelený od pozemku pod  

       cestou II. triedy, pri rodinnom dome vlastníkov  

       Rojkových, ktorí pozemok dlhodobo užívajú a požiadali  

       o jeho odpredaj. Navrhujeme predaj žiadateľom ako prípad  

       hodný osobitného zreteľa, nakoľko pozemok neslúžil pre  

       potreby TSK.  

       p. predseda: - pre schválenie osobitného zreteľa je  

       potrebná 3/5 väčšina hlasov všetkých poslancov.  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 7: 37-ZA, 2-NEHLA- 

       SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.  

       2016 prerokovalo a  r o z h o d l o  o trvalej prebytoč-  

       nosti uvedeného nehnuteľného majetku TSK (pozemku)  

       v správe Správy ciest TSK, u r č i l o  prevod uvedeného  

       prebytočného nehnuteľného majetku TSK - Pavlovi Rojkovi,  

       a Ing. Petrovi Rojkovi s manželkou Ivetou Rojkovou, rod.  

       Štaffenovou, v spoluvlastníckom podiele 1/2, ako prípad  

       hodný osobitného zreteľa, a zároveň  s c h v á l i l o  

        odpredaj uvedeného prebytočného nehnuteľného majetku TSK  

- Pavlovi Rojkovi a Ing. Petrovi Rojkovi s manželkou  

       Ivetou Rojkovou, rod. Štaffenovou, v spoluvlastníckom  

       podiele 1/2, ako prípad hodný osobitného zreteľa.  

       K uvedenému bolo prijaté  
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       U z n e s e n i e  číslo 424/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

  tejto zápisnice). 

 

 

  5. c) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena  
       na pozemkoch k.ú. Nové Mesto nad Váhom v prospech Mesta  

       Nové Mesto nad Váhom.          

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

       Mgr. Čongradyová: - ide o pozemky v areáli zrušenej SOŠ  

       na ul. Jánošíkovej v Novom Meste nad Váhom, v správe SOŠ  

       obchodu a služieb. Zriadenie vecného bremena za jednora-  

       zovú náhradu navrhujeme v prospech mesta Nové Mesto nad  

       Váhom, pre zabezpečenie prístupu k nehnuteľnostiam mesta,  

       vybudovania chodníka a uloženia inžinierskych sietí.  

       Mesto plánuje aj rekonštrukciu prístupovej panelovej  

       cesty. 

       Ing. Trstenský: - nebude hlasovať z dôvodu konfliktu  

       záujmov.  

       PhDr. Hejbalová: - taktiež sa zdrží hlasovania, pre  

       konflikt záujmov v prospech mesta.   

       Ing. Bagin: - z komisie vyplynulo, že sa mal vyjadriť aj 

       riaditeľ SOŠ.  

       Mgr. Čongradyová: – riaditeľ a správca SOŠ OaS sa stotož-  

       nil s návrhom, s tým, že po vybudovaní komunikácie a  

       chodníka bude treba vybudovať oplotenie areálu.  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 8: 35-ZA, 1-SA  

       ZDRŽAL HLASOVANIA, 2-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK  

       na svojom zasadnutí dňa 28.11. 2016 prerokovalo a   

       s ch v á l i l o  zriadenie vecného bremena na pozemky  

       v Novom Meste nad Váhom - parc. č. 3674/5 o výmere 424  

       m2 a parc. č. 3670/1 o výmere 2033 m2, - v prospech  

       oprávneného z vecného bremena, ktorým je Mesto Nové 

       Mesto nad Váhom, na dobu neurčitú, za jednorazovú  

       náhradu. K uvedenému bolo prijaté  

 

                          U z n e s e n i e  číslo 425/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

  tejto zápisnice). 

 

 

  5. d) Návrh na schválenie zriadenia vecného bremena na pozemku  

        registra “C“ parc. č. 734/1 k.ú. Vlčkovo v prospech  

        Západoslovenskej distribučnej, a.s., Bratislava.   

 

        Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

        Mgr. Čongradyová: - ide o pozemok pod cestou III. triedy  

        v obci Dežerice, okres Bánovce nad Bebravou, kde je  

        uložený rozvod nízkeho napätia pre pripojenie odberate- 

        ľom el. energie. Jednorazovú náhradu zaplatia investori  

        IBV manželia Viktorínoví z Dežeríc. Vecné bremeno bude  
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        zriadené v prospech tretej osoby, ktorou je Západo- 

        slovenská distribučná, a.s. Bratislava, ako vlastník  

        a prevádzkovateľ elektro-energetického zariadenia.  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 9: 36-ZA, 3-NEHLA-  

        SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa  

        28.11. 2016 prerokovalo a  s ch v á l i l o  zriadenie  

        vecného bremena povinného (TSK) v zmysle predloženého  

        návrhu, k čomu bolo prijaté  

 

      U z n e s e n i e  číslo 426/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

  tejto zápisnice). 

 

 

 5. e) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného  

       majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Horné Bzince,  

       zapísaného na LV č. 980.        

    

   Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

   Mgr. Čongradyová: - ide o stavbu chata alpina s dvoma  

   pozemkami v Bzinciach pod Javorinou, prebytočnosť  

   a podmienky predaja majetku schválilo septembrové  

   zastupiteľstvo. Jediný prihlásený uchádzač v rámci OVS 

   splnil požadované podmienky, ktorému navrhujeme schváliť  

   predaj nehnuteľností.   

 

           Na základe výsledku hlasovania č. 10: 38-ZA, 1-NEHLA-  

       SOVAL, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.  

       2016 prerokovalo a  s ch v á l i l o  predaj uvedeného  

       prebytočného nehnuteľného majetku (stavby a pozemkov), 

  na základe vyhodnotenia cenových ponúk v rámci predaja OVS   

  uchádzačovi - kupujúcemu Petrovi Lukáčovi, trvale bytom  

  Trenčianska Turná, v podiele 1/1-ina, k čomu bolo prijaté  

 

U z n e s e n i e  číslo 427/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

 5. f) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného  

       majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Nitrianske Rudno,  

       zapísaného na LV č. 961.         

         

         Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

         Mgr. Čongradyová: - ide o návrh na schválenie predaja  

         rekreačného zariadenia s dvoma pozemkami. V rámci OVS bolo 

         podaných 5 ponúk od 32 – 38 tis. eur. Nakoľko bolo  

         prihlásených viac záujemcov, uskutočnila sa elektronická  

         aukcia, ktorej sa zúčastnilo všetkých 5 uchádzačov.   

         Vysúťažená cena víťazného uchádzača dosiahla 99.900,- eur.  

         p. predseda: - je rád, že boli schválené nové zásady  

         nakladania s majetkom TSK, a v prípade viacerých uchádza- 
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         čov sa ide do elektronickej aukcie. V tomto prípade sa  

         prihlásilo 5 záujemcov a cena sa takmer strojnásobila.  

 

              Na základe výsledku hlasovania č. 11: 37-ZA, 2- 

       NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa      

       28. 11. 2016 prerokovalo a  s ch v á l i l o  odpredaj  

       uvedeného prebytočného nehnuteľného majetku (stavby 

       a pozemkov), na základe vyhodnotenia cenových ponúk  

       v rámci predaja OVS a výsledku elektronickej aukcie 

       víťaznému uchádzačovi – kupujúcemu: Ing. Matúšovi 

       Haronikovi, trvale bytom Prievidza, v podiele 1/1- ina. 

       K uvedenému bolo prijaté  

 

      U z n e s e n i e  číslo 428/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

 5. g) Návrh na schválenie prevodu prebytočného nehnuteľného  

       majetku nachádzajúceho sa v k. ú. Nové Mesto nad Váhom,  

       zapísaného na LV č. 3191.             

  

       Na základe predloženého návrhu p. predsedu a výsledku 

       hlasovania bol uvedený bod vypustený z programu rokovania. 

 

 

 5. h) Návrh na zrušenie uznesenia Z TSK č. 223/2015 zo dňa 

       26.01.2015 a na schválenie zriadenia vecného bremena 

       v prospech tretej osoby.        

 

         Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

       Mgr. Čongradyová: - materiál bol spracovaný z praktických  

       dôvodov, nakoľko v uznesení 223/2015 bolo nesprávne  

       uvedené ochranné pásmo plynárenských zariadení, miesto  

       elektrických vedení a elektro-energetických zariadení.  

       Vecné bremeno sa týka pozemku v Pov. Bystrici, kde je  

       uložený el. kábel v rámci budovania preložky NN, ktorá 

       bola realizovaná v rámci výstavby diaľnice Sverepec- 

       Vrtižer, jednorazovú náhradu zaplatil investor, ktorým je  

       NDS, a.s.. Vecné bremeno je v prospech 3. osoby, ktorou  

       je mesto Pov. Bystrica.  

 

            Na základe výsledku hlasovania č. 12: 37-ZA, 2- 

       NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa      

       28. 11. 2016 prerokovalo a  z r u š i l o  uznesenie  

       Zastupiteľstva TSK číslo 223/2015 zo dňa 26.01.2015, 

       a zároveň  s c h v á l i l o  zriadenie vecného bremena 

       v prospech tretej osoby, ktorou je Mesto Pov. Bystrica,  

       v zmysle predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté 

                          

                               U z n e s e n i e  číslo 429/2016 

 (obsah uznesenia viď príloha 

  tejto zápisnice). 
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 6. Návrh na prijatie úveru na predfinancovanie investícií  

    v rámci Európskych štrukturálnych a investičných fondov.  

    Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu na prijatie  

    úveru na predfinancovanie investícií v rámci Európskych  

    štrukturálnych a investičných fondov.       

    Predkladali: Ing. Renáta Ozimová – vedúca odboru finančného 

                 Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice.    

    Ing. Ozimová: - predniesla návrh na prijatie úveru na pred-  

    financovanie investícií v rámci EŠIF. Na financovanie  

    pripravovaných projektov chce TSK využiť zdroje alokované  

    v OP partnerskej dohody na roky 2014-2020. V prípade schvá-  

    lenia projektov je potrebné zabezpečiť zdroje na projekty,  

    financované refundáciou. Preto TSK vykonal prieskum trhu  

    na poskytnutie úveru, oslovením 11 peňažných ústavov.  

    Najlepšiu ponuku predložila Rozvojová banka Rady Európy  

    so sídlom v Paríži. Následne TSK zaslal listom ministerstvu  

    financií SR žiadosť o schválenie úveru a podanie žiadosti SR  

    na generálneho tajomníka Rady Európy. Ministerstvo súhlasilo 

    s prijatím úveru s tým, že dlh TSK neprekročí 50% bežných  

    príjmov predošlého roka. 30.9. bol úver Rozvojovou bankou  

    Rady Európy schválený a môže byť použitý výlučne na úhradu  

    oprávnených výdavkov investičného projektu. Možnosť  

    čerpania je v rokoch 2016-2021, výška úroku je momentálne  

    0%. Úver je bez poplatkov a nezvyšuje dlh TSK. Materiál bol  

    bol prerokovaný vo všetkých komisiách pri Z TSK.  

    Ing. Horváth: - bola vykonaná kontrola dodržiavania podmie-  

    nok úveru, a predložené 3 varianty použitia úveru. Vo všet- 

    kých plní TSK zákonné podmienky, nie je viazaný žiadnou  

    podmienkou, preto odporučil jeho schválenie.   

    p. predseda: - doplnil, že sa neráta do dlhovej služby,  

    a prostriedky sú určené len na refundáciu EŠIF. Žiadateľ  

    musí zaplatiť prostriedky vopred, a po skončení projektu ho  

    EU prepláca. 

    Ing. Krátky: - na finančnej komisii uviedol, že podmienky sú  

    výhodné, dáva to väčšiu možnosť využitia fondov bez použitia  

    našich kapitálových prostriedkov. Žiadna banka nemôže mať  

    takéto podmienky, maríme trhové prostredie. Podporil návrh.  

    MUDr. Cíbik, PhD.: - spýtal sa, či TSK zvažuje prípravu  

    projektov pre nórsky finančný mechanizmus. 

    p. predseda: - vysvetlí Ing. Semanco.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 13: 38-ZA, 1-NEHLA-  

    SOVAL, Zastupiteľstvo TSK na základe ustanovenia § 9 ods. 2  

    a § 11 ods. 2 písm. e) zákona č. 302/2001 Z. z. o samospráve 

    vyšších územných celkov v znení neskorších predpisov  

    v z a l o  na  v e d o m i e  stanovisko hlavného kontrolóra  

    TSK k „Návrhu na prijatie revolvingového úveru na predfinan-  

    covanie investícií v rámci Európskych štrukturálnych a in-  

    vestičných fondov“,  a súhlas MF SR k prijatiu úveru,  

    - s c h v á l i l o  prijatie úveru na predfinancovanie 

    investícií v rámci EŠIF, maximálne do výšky 13 mil. eur,  
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    a zároveň  s p l n o m o c n i l o  predsedu TSK – na podpis  

    rámcovej úverovej zmluvy a potrebných dokumentov.  

    K uvedenému bolo prijaté  

 

U z n e s e n i e  číslo 430/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

  tejto zápisnice). 

 

 

 7. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia Trenčian-  

    skeho samosprávneho kraja č. 30/2016 o financovaní základ- 

    ných umeleckých škôl, jazykových škôl a školských zariadení  

    v zriaďovateľskej pôsobnosti Trenčianskeho samosprávneho  

    kraja a o financovaní základných umeleckých škôl, jazykových  

    škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej pôsobnosti  

    štátom uznanej cirkvi alebo náboženskej spoločnosti alebo  

    inej právnickej osoby alebo fyzickej osoby.      

    Predkladala: Ing. Daniela Hilčíková-vedúca Odb.školstva a kult.   

  

   Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

   Ing. Hilčíková: - na základe zvýšenia platov nepedagogických  

   zamestnancov jazykovej školy a škol. zariadení o 30,- eur od 

   1.9.2016 pre nízkopríjmové skupiny zamestnancov, a na zákla- 

   de valorizácie tarifných platov o 4% pre nepedagogických  

   zamestnancov od 1.1.2017 je potrebné upraviť VZN o financo- 

   vaní ZUŠ, jazykových škôl a škol. zariadení. Nakoľko  

   predošlé VZN č. 17/2012 bolo po viacerých aktualizáciách  

   neprehľadné, urobili sme aktualizáciu v celom rozsahu.  

   Pri nasledujúcich valorizáciách sa budú upravovať len  

   prílohy VZN. Návrh bol prerokovaný v komisiách a vopred  

   zverejnený, výšky príspevkov a dotácií boli upravené podľa  

   Kolektívnej zmluvy vyššieho stupňa pre rok 2017. TSK  

   v lehote uplatnil pripomienku na základe výsledku kolektív- 

   neho vyjednávania, kde bola dohodnutá valorizácia platov  

   nepedagogických zamestnancov o 4% od 1.1.2017. K tomu bola  

   upravená výška príspevkov a dotácií v prílohe 1 a 2,  

   a zverejnená v Knižnici poslancov. Finančné krytie je  

   zabezpečené v návrhu rozpočtu TSK na rok 2017, predložené  

   VZN zároveň ruší predošlé VZN č. 17/2012, s účinnosťou od  

   1.1.2017.  

   p. predseda: - vo štvrtok budeme podpisovať na Úrade vlády  

   vyššiu Kol. zmluvu (4%), TSK pridáva ešte 30,- eur mesačne  

   pre nepedagogických zamestnancov.  

   Ing. Hilčíková: - prílohy č. 1 a 2 boli upravené v zmysle KZ  

   a zverejnené. 

   Ing. Bagin, predseda K-školstva a kult.: - veľmi poďakoval  

   za nepedagogických zamestnancov, kde sú najnižšie mzdy, aj  

   za ponechanie 30,- eur popri valorizácii.  

   p. predseda: - budeme hlasovať o prílohách VZN, ktoré boli  

   aktualizované po kolektívnom vyjednávaní. Pre prijatie VZN  

   sú potrebné 3/5 hlasov všetkých poslancov.  
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        Na základe výsledku hlasovania č. 14: 33-ZA, 6-NEHLASO-  

   VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.2016  

   prerokovalo a  s ch v á l i l o  VZN TSK č. 30/2016 v zmysle     

   predloženého návrhu, v prijatom  

 

        U z n e s e n í  číslo 431/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

 8. Aktualizácia Zásobníka projektových zámerov Trenčianskeho  

    samosprávneho kraja na obdobie 2014-2020.      

    Predkladal: Ing. Milan Semanco –vedúci odboru region.rozvoja 

 

   Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

   Ing. Semanco: - zásobník je pripravený pre programovacie 

   obdobie 2014-2020, obsahuje investičné projektové zámery TSK 

   z programov EÚ (IROP, OP CS a OP KŽP). Zásobník schválený  

   v roku 2015 bolo potrebné aktualizovať. Vysvetlil projektové 

   zámery TSK v jednotlivých oblastiach (doprava, školstvo,  

   zdravotníctvo, sociálna starostlivosť, kultúra). Zásobník je 

   základným dokumentom pri tvorbe rozpočtu pre prioritné  

   projektové zámery na obdobie rokov 2017-2019. Je to otvorený  

   dokument, v rámci ktorého môžeme reagovať na vyhlásené výzvy 

   a podávanie žiadostí k príprave projektov. Bol prerokovaný  

   vo všetkých komisiách aj v Rade predsedov komisií. 

   p. predseda: - IROP sa len teraz rozbieha, boli prvé výzvy  

   na materské školy, teraz je výzva na PUM, ktorý chceme spolu  

   s mestom Trenčín vypracovať. Naväzuje na rozpočet na budúci 

   rok, dali sme tam reálne veci, ktoré môžeme financovať  

   (4 cesty, 2 školské projekty, časti Vážskej cyklotrasy,  

   cyklotrasa Brumov–Bylnice po Skalku nad Váhom, DI, Južné  

   opevnenie hradu, Pov. knižnica Pov. Bystrica). 

    Ing. Krátky: - treba podporiť materiál. Poukázal na nasta- 

    vené podmienky, kde je vysokú čiastka na PD a menej na  

    realizáciu. Požiadal p. predsedu aj ako poslanca NR SR,  

    pozrieť sa na stanovené podmienky a percentá primerane 

    upraviť.  

    p. predseda: - bol to zámer vlády SR, aby výzvy boli dvoj- 

    kolové, niektoré budú jednokolové, kde je podmienka PD.  

    Môžeme dať požiadavku na riadiaci orgán.  

    Ing. Semanco: - malo by prísť k revízii IROP.   

 

        Na základe výsledku hlasovania č. 15: 30-ZA, 9-NEHLASO-  

   VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.2016  

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  aktualizovaný Zásobník 

    projektových zámerov TSK na obdobie 2014-2020, k čomu bolo  

    prijaté   

 

      U z n e s e n i e  číslo 432/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 
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 9. Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný  

    finančný príspevok v rámci Integrovaného regionálneho  

    operačného programu 2014-2020.        

    Predkladal: Ing. Milan Semanco–vedúci odboru region. rozvoja 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Semanco: - Ministerstvo pôdohospodárstva a rozvoja  

    vidieka SR ako riadiaci orgán pre IROP vyhlásilo v októbri 

    2016 výzvu na predkladanie žiadosti o NFP, TSK predkladá 

    žiadosť na projekt Plán udržateľnej mobility TSK, žiadateľom 

    je TSK, partnerom projektu je Mesto Trenčín. Obe strany sa  

    dohodli na spolupráci podpísaním memoranda.  Projekt je 

    zameraný na zvýšenie atraktivity a rozvoja dopravy kraja.  

    Podmienkou schválenia žiadosti je aj zabezpečenie spolufi- 

    nancovania vo výške 5% oprávnených výdavkov, na základe  

    uznesenia Z TSK. Materiál bol prerokovaný v Komisii region. 

    rozvoja, K-dopravy, K-finančnej a v Rade predsedov komisií.  

 

        Na základe výsledku hlasovania č. 16: 32-ZA, 7-NEHLASO-  

   VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.2016  

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o NFP  

    na realizáciu projektu „Plán udržateľnej mobility Trenčian- 

    skeho samosprávneho kraja“, zabezpečenie realizácie a finan- 

    čných prostriedkov na spolufinancovanie projektu, v zmysle 

    predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté  

 

          U z n e s e n i e  číslo 433/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

10. Návrh projektu na schválenie podania žiadosti o nenávratný  

    finančný príspevok v rámci Operačného programu Interreg V-A  

    Slovenská republika – Česká  republika 2014–2020.    

    Predkladal: Ing. Milan Semanco–vedúci odboru region. rozvoja 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Semanco: - Ministerstvo pôdohospodárstva a rozvoja  

    vidieka SR ako riadiaci orgán pre OP Interreg V-A SR – ČR 

    vyhlásilo výzvu na predkladanie žiadostí o NFP. TSK  

    predkladá žiadosť o NFP v rámci výzvy, na projekt „Na bicy- 

    kli po stopách histórie“, spolu s mestom Brumov-Bylnice, pre 

    spojenie Trenčianskeho hradu a hradu Brumov-Bylnice, vybudo- 

    vaním cyklotrasy. Na minulom zastupiteľstve sme schvaľovali      

    vzájomnú dohodu, čo bolo jednou z podmienok podania 

    žiadosti, ako aj zabezpečenie spolufinancovania vo výške 5% 

    oprávnených nákladov, uznesením zastupiteľstva. Materiál bol  

    prerokovaný v Komisii reg. rozvoja, K-dopravy, K-finančnej  

    a v Rade predsedov komisií.  

 

        Na základe výsledku hlasovania č. 17: 33-ZA, 6-NEHLASO-  

   VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.2016  

    prerokovalo a  v z a l o  na  v e d o m i e  predloženie  
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    žiadosti o NFP z programu spolupráce Interreg V-A SK-CZ 

    s názvom „Na bicykli po stopách histórie“, a zároveň   

    s ch v á l i l o  predloženie žiadosti o poskytnutie NFP  

    na realizáciu uvedeného projektu, zabezpečenie realizácie  

    a finančných prostriedkov na spolufinancovanie projektu,  

    v zmysle predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté  

 

          U z n e s e n i e  číslo 434/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

11. Návrh Plánu opráv ciest II. a III. triedy TSK dodávateľským  

    spôsobom na rok 2017.          

    Predkladal: JUDr. Jaroslav Pleva – vedúci odboru dopravy 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    JUDr. Pleva: – TSK vlastní 1481 km ciest II. a III. triedy  

    a 635 mostov. V návrhu rozpočtu TSK na rok 2017-2019 sú  

    vyčlenené finančné prostriedky na plánované opravy ciest 

    vo výške 4 mil. eur, v r. 2014 to bolo 1,3 mil. eur, v roku 

    2015 to boli 3 mil. eur a v roku 2016 3,5 mil. eur. Návrh  

    Plánu opráv ciest sa týka 34 úsekov a takmer 38 km ciest.  

    Pri výbere úsekov sme zvažovali kde je najhorší stav cesty, 

    intenzitu a zaťaženosť cestnej siete. K návrhu sa vyjadro-  

    vali starostovia, poslanci, dopravná polícia a správcovia  

    inžinierskych sietí. Cieľom TSK je zlepšenie technického  

    stavu ciest, kvality cestovania a zvýšenie bezpečnosti 

    na cestách.  

    p. predseda: - každoročne sa navyšujú fin. prostriedky  

    na opravy ciest. Okrem 4 mil. eur má SC TSK rozpočtovaný  

    ďalší 1 mil. eur, na najhoršie úseky v okresoch Bánovce,  

    Myjava, Partizánske. 

    doc. PhDr. PaedDr. Janas, PhD.: - tak ako vlani aj tento rok  

    poďakoval p. predsedovi za spoluprácu pri príprave plánu  

    opráv s mestom, aj koordináciu prác v meste a v kraji. Je to 

    výrazný posun oproti minulým rokom.  

    doc. PaedDr. Božik, PhD.: - bol by rád, aby bola zachovaná  

    rovnosť príležitostí, ako spomínal p. Janas, že mal priestor  

    rokovať s p. predsedom k cestám, aby každý okresný primátor  

    mal takúto šancu. Je jednoduché sa poďakovať, ale treba  

    zachovať rovnosť šancí do budúcna, čo patrí k transparentnej 

    samospráve.   

    p. predseda: - kedykoľvek sa môžeme stretnúť, každý je  

    vítaný. K návrhom p. Janasa sa vyjadrovali odborníci.  

    PhDr. PaedDr. Novotná: - poďakovala p. predsedovi, že počúva  

    pripomienky občanov. V Bánovciach je nutné opraviť povrch na  

    Partizánskej ceste k novej SOŠ. Aj keď oprava v pláne  

    nebola, pán predseda si pozrel úsek a rozhodol, že je  

    potrebné ho zrealizovať v roku 2017.  

    p. predseda: - SC TSK s odborom dopravy zhodnotili, že úsek  

    je potrebné opraviť. 4+1 mil. do ciest nemusí byť konečný,  

    v máji môžeme prehodnotiť, do akej oblasti dáme financie.  
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    doc. PhDr. PaedDr. Janas, PhD.: - reagoval na p. Božika.  

    Nikto nie je zvýhodňovaný, ale odkedy je poslancom TSK sa  

    pri príprave rozpočtu a plánu ciest hlási k p. predsedovi,  

    aby oboznámil, aké sú priority na meste a hľadať riešenie.  

    Pán predseda vždy každého poslanca prijal, odkedy je  

    predsedom p. Baška, problém s prijatím nemá.  

    doc. PaedDr. Božik, PhD.: - rovnosť príležitostí znamená, že 

    máme 9 okresov a nie každý primátor okresného mesta je 

    poslancom TSK. Je rád, že člen Rady a predseda poslaneckého  

    klubu Smer-SD je členom Komisie dopravy, kde tlmočí požia-  

    davky, nakoľko pán predseda má toho veľa. Ak sa niečo také  

    povie a robí sa z toho záznam, je treba povedať, že každý  

    primátor okresného mesta má priestor vstupovať do investič-  

    ných akcií ciest.  

    Mgr. Michalec: - aj minulý rok pri schvaľovaní rozpočtu  

    navrhoval konkrétne akcie. Je potrebné pokračovať v rekon- 

    štrukcií cesty VUC od Hoštinej po Viesku. Tiež poďakoval p.  

    predsedovi a uvítal by jeho iniciatívu k problému, ktorý sa  

    týka celej doliny po českú hranicu, a to prebudovanie  

    križovatky pred OMV na kruhový objazd, o čom hovoríme už  

    veľa rokov, požiadal naplánovať a urobiť. R 6 je nadregio- 

    nálny problém, ale toto je nutné pre všetkých. Nikto  

    z dopravy tam dosiaľ neprišiel. Požiadal p. predsedu, aby sa 

    táto akcia do plánu doplnila, nakoľko v meste sa tvoria  

    kolóny.    

    p. predseda: - I/49 pri OMV smerom na Moravu nie je naša  

    cesta, nedá sa dať do plánu. Odbor dopravy rokoval niekoľko  

    krát so SSC o oprave celej cesty aj o križovatkách na tejto  

    ceste, cez IVSC Žilina sme dávali požiadavky na opravu cesty 

    I/49, a I/9, bývalú panelku I/50 z Trenčína (Chocholná  

    po Mníchovu Lehotu). Budeme to iniciovať.  

    Ing. Trstenský: - táto prestrelka bola zbytočná. Všetci  

    chceme čo najviac ciest v kraji zrekonštruovať, a mať vý- 

    sledky pre svojich voličov. Samosprávny kraj presunom kompe- 

    tencií zdedil komunikácie vo veľmi zlom stave. Ak by sme  

    investovali viac, stále máme čo robiť. Lepšie hospodárske  

    výsledky TSK sú jednak lepším výberom podielových daní, ale  

    aj lepšou organizáciou práce na TSK. V oblasti hospodárenia  

    a VO sa urobilo veľa. Nazbierali sa prostriedky, ktoré  

    môžeme využiť ako kapitálové výdavky v rámci TSK. Značné  

    výdavky pôjdu do zdravotníctva. Pre rok 2018 budeme môcť  

    zostatok prostriedkov použiť na rekonštrukcie ciest.  

    V každom roku máme priority, trpezlivosť pre všetkých je  

    dôležitá.   

    p. predseda: - k Púchovu – má sa robiť PD na kruhový objazd  

    na ceste 507. 4 mil. eur do ciest II. a III. triedy ešte  

    nikdy dané neboli, SC TSK má ďalší 1 mil. naviac, v máji  

    uvidíme, za 3 roky sme ušetrili veľa finančných  

    prostriedkov. Ak sa podaria 3 veľké projekty opráv ciest,  

    bude to veľká pomoc kraju.  

 

        Na základe výsledku hlasovania č. 18: 29-ZA, 2-SA  

   ZDRŽALI, 8-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom  
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    zasadnutí dňa 28. 11. 2016 prerokovalo a  s ch v á l i l o   

    Plán opráv ciest II. a III. triedy TSK dodávateľským  

    spôsobom na rok 2017, v prijatom  

 

      U z n e s e n í  číslo 435/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

12. a) Návrh Rozpočtu Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky  

       2017 – 2019.           

       Predkladala: Ing. Renáta Ozimová–vedúca odboru finančného 

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice.  

       Ing. Ozimová: - predložila návrh rozpočtu na roky 2017- 

       2019, zostavený v súlade so zákonom ako 3-ročný. Rozpočet  

       na rok 2017 je záväzný, rozpočty na r. 2018 a 2019 nie sú  

       záväzné. Je zostavený ako vyrovnaný, bežný rozpočet na rok 

       2017 tvorí prebytok v objeme 20.590.757,- eur, kapitálový  

       rozpočet tvorí schodok v objeme 21.963.605,- eur. Návrh  

       rozpočtu na rok 2017 obsahuje prijatie revolvingového  

       úveru na predfinancovanie 3 projektov vo výške takmer 4,6  

       mil. eur. Bežné výdavky sú rozpočtované v objeme  

       112.495.358,- eur. Kapitálové výdavky predpokladá TSK  

       čerpať v objeme 58.291.480,- eur. Súčasťou návrhu rozpočtu  

       je aj programový rozpočet. Predložený návrh bol prerokova-  

       ný vo všetkých komisiách Z TSK, a zverejnený 15 dní pred  

       rokovaním zastupiteľstva, pričom neboli zaznamenané žiadne  

       pripomienky.  

 

           Na základe výsledku hlasovania č. 19: 34-ZA, 2-SA  

      ZDRŽALI, 3-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom  

      zasadnutí dňa 28.11.2016 prerokovalo a  s c h v á l i l o   

      Rozpočet TSK na roky 2017 – 2019 v zmysle predloženého 

      návrhu, k čomu bolo prijaté  

       

            U z n e s e n i e  číslo 436/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

12. b) Stanovisko hlavného kontrolóra TSK k návrhu Rozpočtu  

       Trenčianskeho samosprávneho kraja na roky 2017 – 2019.   

       Predkladal: Ing. Richard Horváth – hlavný kontrolór TSK 

 

       Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

       Ing. Horváth: - v zmysle zákona predložil stanovisko  

       hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu TSK. Každý rok je 

       materiál spracovaný zodpovedne, je prehľadný, má vypove-  

       daciu schopnosť a úroveň, je progresívny, hospodárny  

       a efektívny. Dopracovávame sa k historickému hospodár-  

       skemu výsledku, ktorým je prebytok rozpočtu 20 mil. eur. 

       Náš kapitálový rozpočet je vysoký oproti predošlým  
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       obdobiam. Príjmy sú závislé od politiky štátu a treba  

       vyzdvihnúť, že sme nepoužili vyrovnanie kap. rozpočtu  

       predajom majetku, ale tento rok to naplníme. Predložený  

       návrh rozpočtu spĺňa všetky zákonné náležitosti, odporu-  

       čil jeho schválenie.  

       Ing. Hajšová, PhD.: - predniesla stanovisko Komisie pre  

       financie, rozpočet a investície. Štruktúra obsahu posky-  

       tuje prehľad odkiaľ príjmy pochádzajú a kam smerujú. 

       V kategórii výdavkov vidno kde sú priority kraja  

       (školstvo, doprava, zdravotníctvo). Pozitívne je, že  

       potreba KV je krytá vlastnými príjmami a grantami.  

       Komisia odporučila návrh rozpočtu schváliť.  

       PhDr. Janíková: - aj v oblasti sociálneho zabezpečenia  

       máme vyšší rozpočet ako v minulosti, za čo poďakovala  

       odboru finančnému, zdravotníctva a soc. pomoci, a v mene  

       všetkých zamestnancov aj za zvýšenie osobitného príplatku 

       o 30,- eur.        

       PhDr. Škultéty: - rozpočet vníma ako progresívny oproti  

       rozpočtom minulého obdobia. Na niekoľko otázok požiadal  

       písomné odpovede. Spýtal sa:  

1. k Navýšeniu financií na tarifné platy učiteľov - či 
toto navýšenie uspokojí platy učiteľov, alebo TSK bude 

musieť doplácať na odvody. Mestá a obce dostali tiež 

navýšenie 6%, ktoré však objem odvodu nepokrýva.  

2. k Úverovému zaťaženiu – od 1.1. sa mení v zákone 
o rozpočtových pravidlách výpočet jedného ukazovateľa 

   a metodika výpočtu, kde objem splátok a úrokov/ročné 

príjmy, očistené o dotácie z verejnej správy. Za 

minulý rok bola úroveň dlhovej služby TSK 2,7. O koľko 

sa zvýši toto číslo?  

       3. k Propagácii kraja - v r. 2016 bol rozpočet 165.300,- 

          a teraz je v sume 246.442,-, čo je nárast o 81 tis.,  

          avšak navýšenie v jednotlivých prvkoch nedosiahne  

          uvedenú sumu. V čom je rozdiel?  

4. vďaka EKS bolo tento rok ušetrených 1.379 tis. eur.  
Aký je plán s týmito peniazmi? 

       Ing. Ozimová: - 1. je to plne hradené cez normatívy,  

       2. úverové zaťaženie, z 25% sa odráta prenesený výkon  

       štátnej správy, Ing. Horváth má podklad v rámci správy.  

       3. na rozdiel v propagácii – odpovieme písomne,  

       4. čo s usporenými financiami z VO – v máji v rámci  

       záverečného účtu budú poslanci o tom rozhodovať.  

       Ing. Krátky: - rozpočet je veľmi dobre urobený. Uviedol 3  

       poznámky. Ak bude 50% z kapitálov, budeme úspešní. Tovary 

       a služby úradu stúpajú, ak ich použijeme, bude na projek- 

       ty a efektívne veci. Podelil sa s informáciami z kontroly 

       SAD, kde sa mohol zúčastniť za TSK - na SAD Trenčín   

       a Prievidza. Vybral si 4 okruhy. Máme tam 18,3 mil. eur,  

       vždy kritizoval, že suma by mala byť o niekoľko miliónov  

       menšia. SAD Trenčín deklarovali, že kúpna cena autobusov  

       je 148 tisíc, vstupná cena pre splátkový predaj, nie   

       leasing je 197.600,-, konečná cena 10 ročného splátkového  

       kalendára je 237.000,-. Splátkový predaj nad kúpnou cenou  
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       je 20%.  

       Informácia o správe nehnuteľností – zo SAD Trenčín boli  

       prevedené na materskú firmu nehnuteľnosti, a táto od roku  

       2007 prenajíma nehnuteľnosti. Podľa znaleckého posudku to  

       vtedy bolo 8.146 tis., čo bolo 270.700,- eur. Od tohto  

       roku, vďaka transférovému oceňovaniu zaťažuje vlastník  

       nehnuteľností SAD-ku Trenčín sumou 475.930,- eur. Všetky  

       náklady, spojené s prevádzkou a údržbou sú v nákladoch  

       SAD, čo by malo byť v nákladoch vlastníka nehnuteľnosti.  

       Manažérske autá (3xBMW a 1xAUDI) sú prenajímané za  

       1.450,- bez DPH, + 350,- eur služba prenájmu, vlastník  

       platí len zákonnú zodpovednosť. Teda mesačne platíme bez  

       dane 1.800,- eur za 1 auto. Za 4 roky bežného odpisovania 

       zaplatíme za 1 auto 103 tis. s DPH,  

       Autobusy sú aj nosiče reklamy – prímestská je menej ako 

       MHD, zo 6-7 tis. je teraz 20 tis. znova.  

       Navrhol, keďže ideme s autobusmi 6-7 rok, vidí problém.  

       U nových autobusov musí kraj trvať, aby zástupca kraja  

       dozeral na hospodárenie, a z čísel, ktoré nám dávajú, my  

       budeme vylučovať.  

       Nehnuteľnosti, údržba, správa, opravy – by mal byť zaťa-  

       žený vlastník. Nemá to byť dvakrát (nájom aj prevádzka).  

       Manažérske autá – majú byť primeranej hodnoty, za 4 roky  

       odpisu, 40-45 tis. s daňou. Stojí si za tým čo povedal  

       pred rokmi, že v SAD máme niekoľko miliónov naviac.  

       Musíme ísť rozporovať náklady zmluvnému partnerovi, ktoré  

       ak ich chce uplatniť, musí ísť na súd. Aj toto zastupi-  

       teľstvo musí za tým stáť.  

       p. predseda: - je rád, že sa p. Krátky zúčastnil na kon- 

       trole spolu s odd. auditu. Nebudeme platiť finančné pros- 

       triedky nad EON, tieto sa nám podarilo minulý aj tento  

       rok znížiť a nezaplatiť na základe auditu. Kontrola ešte  

       prebieha, sú dve skupiny (na SAD TN a SAD PD), kde sa  

       môžu zúčastňovať aj poslanci. Kontrolujeme, koľko TSK  

       prispieva na 1 km, ako je TSK v rámci iných krajov. Je  

       rád, že sa podarí kraju zase ušetriť.  

       PaedDr. Porubcová: - pozitívne hodnotí rozpočet a zvlášť  

       kapitolu bojnickej nemocnice. Ak bude taký trend v našom  

       zdravotníctve ako v školstve, budeme spokojní. Každý vie,  

       aké sú problémy pri obstarávaní. Poďakovala za pomoc  

       vedenia kraja i úradu pri napĺňaní rozpočtu.  

       p. predseda: - nie je to jednoduché pripraviť. Je rád, že 

       sa pokračuje v projekte NsP Bojnice a budúci rok sa zrea- 

       lizuje aj rekonštrukcia vášho gymnázia.  

       doc. PaedDr. Božik, PhD.: - ak sa darí slovenskej ekono-  

       mike, darí sa aj mestám a krajom napĺňať príjmovú časť  

       rozpočtu. Poďakoval za nóvum v rozpočte, ktoré je ojedi-  

       nelé v rámci SR, a TSK bude prvým krajom, ktorý má parti-  

       cipatívny komunitný rozpočet, je tomu tak aj v meste Par-  

       tizánske. Snahou a cieľom je, aby občania mali možnosť  

       participovať na rozpočte kraja, kde je 99 tis. eur, čo je 

       pre 9 okresov po 11 tis. eur na okres. Prisľúbil, že bude  

       nápomocný pri príprave metodiky pravidiel rozdeľovania  
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       prostriedkov. Účasť na voľbách do VÚC je dlhodobo najniž-  

       šia zo všetkých. Budúci rok budú občania môcť formou sms  

       hlasovaním rozhodnúť, ktoré projekty budú podporené.  

       V Partizánskom sa v prvom roku zapojilo 900 občanov.  

       Poďakoval p. predsedovi, p. riaditeľovi a p. vedúcej  

       odboru finančného.  

       K p. Porubcovej sa vyjadril ku školstvu a chce navrhnúť,  

       čo začali v Partizánskom. Po voľbách sa hovorilo na pôde 

       NR SR, že popri matematike by mali napredovať aj humanis-  

       tické predmety. Navrhol zastupiteľstvu vytvorenie fondu  

       podpory tématického vzdelávania v sume 40 tis. eur  

       na grantovú schému pre stredné školy TSK, ktoré by mohli  

       získať grant max. 500,- eur, účelovo viazaný na tématické  

       zážitkové vzdelávanie, t.j. škola by mohla napr. požiadať  

       o refundáciu časti nákladov na návštevu Múzea holokaustu  

       v Seredi, Múzea SNP v B. Bystrici, alebo Osvienčimu.  

       V Partizánskom robia gymnáziá a odborné školy exkurzie  

       do Európskej organizácie jadrového výskumu v Ženeve, a  

       do vedecko-technických parkov, aby aj žiaci našich škôl  

       mohli participovať na tom, že slovenskej ekonomike aj  

       nášmu kraju sa darí. Stredná škola v Partizánskom môže  

       získať max. 400 eur, z kraja bude môcť získať 500 eur.  

       Požiadal, aby sme v uznesení po rozpočte a stanovisku  

       hlavného kontrolóra zahlasovali, že Zastupiteľstvo TSK  

       schváli vytvorenie fondu podpory tématického vzdelávania  

       vo výške 40 tis. eur, s cieľom podporiť tématické zážit- 

       kové vzdelávanie v oblasti histórie a prírodných vied, a  

       zároveň poveriť predsedu TSK – zabezpečiť jeho finančné 

       krytie. Teda nie znižovať dnes niektoré kapitoly  

       rozpočtu, ale vytvoriť poverenie na to, aby takýto balík  

       bol viazaný s tým, že predpokladáme, že aj po regionál-  

       nych voľbách bude snahou aj nového vedenia TSK podporo-  

       vať takéto aktivity a pomôcť nášmu strednému školstvu.  

       Poďakoval p. predsedovi a požiadal o podporu návrhu.  

       Ing. Ozimová: - nebude to súvisieť s týmto rozpočtom, ale  

       doplnenie od 1.1. ako rozpočtové opatrenie.  

       p. predseda: - ak sa schváli rozpočet, po 1.1. nájdeme  

       tieto prostriedky. 

       Ing. Bagin: - návrh bol predmetom rokovania na Komisii  

       školstva. Je za zážitkové formy, ale nie príkazom. Každá  

       škola môže využívať vzdelávacie poukazy, čo nie je malá  

       čiastka, každý riaditeľ školy má snahu vylepšiť formy  

       a metódy vzdelávania, ale aby to neskĺzlo do systému  

       príkazov alebo nariadení. 

       doc. PaedDr. Božik, PhD.: - nie je to povinné, ale dobro- 

       voľné. Škola, ktorá má záujem o posilnenie výchovno- 

       vzdelávacieho procesu, bude môcť získať podporu z TSK.  

       V našom meste bola podpora tomuto projektu. 

       p. predseda: - spýtal sa p. Hilčíkovej, koľko sme vracali  

       naspäť na kultúr. poukazoch. Môžeme ich použiť aj na toto  

       tématické vzdelávanie? 

       Ing. Hilčíková: - 22.000,- eur. Áno, môžeme.  
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           Na základe výsledku hlasovania č. 20: 33-ZA, 2-SA  

      ZDRŽALI, 4-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom  

       zasadnutí dňa 28. novembra 2016 prerokovalo a  v z a l o 

       na  v e d o m i e  stanovisko hlavného kontrolóra TSK 

       k návrhu Rozpočtu TSK na roky 2017 – 2019, k čomu bolo  

       prijaté  

 

      U z n e s e n i e  číslo 437/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

       p. predseda: - k poslaneckému návrhu p. Božika uviedol, 

       že ak to bude možné financovať aj z kultúrnych poukazov  

       a po novom roku rozpočtovým opatrením, môžeme to  

       schváliť.  

 

           Na základe výsledku hlasovania č. 21: 31-ZA, 1-SA  

      ZDRŽALI, 7-NEHLASOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom  

       zasadnutí dňa 28. novembra 2016 prerokovalo a  s ch v á – 

       l i l o  poslanecký návrh doc. PaedDr. Božika, PhD. – 

       vytvorenie podpory tématického vzdelávania vo výške  

       40.000,- eur, s cieľom podporiť zážitkové vzdelávanie  

       v oblasti histórie a prírodných vied, a zároveň  p o v e–  

       r i l o  predsedu TSK – zabezpečiť jeho finančné krytie. 

       K uvedenému bolo prijaté  

 

      U z n e s e n i e  číslo 438/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

      p. predseda: - poďakoval za schválenie Rozpočtu TSK  

      na roky 2017-2019. Rozpočet je ambiciózny a sme pripravení 

      plniť všetko čo sme v rozpočte stanovili.  

 

 

13. Návrh na schválenie Všeobecne záväzného nariadenia  

    Trenčianskeho samosprávneho kraja číslo 31/2016, ktorým sa  

    mení Všeobecne záväzné nariadenie Trenčianskeho samospráv-  

    neho kraja číslo 13/2014 o poskytovaní dotácií z rozpočtu  

    Trenčianskeho samosprávneho kraja.       

    Predkladala: Ing. Renáta Ozimová – vedúca odboru finančného 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Ozimová: - zmenou zákona č. 91/2016 bola doplnená  

    do VZN povinnosť pre žiadateľov doložiť originál alebo  

    overenú kópiu výpisu z registra trestov. Týmto zákonom bol  

    zmenený aj zákon č. 523 a 583/2014, ktoré sa dotkli aj pod-  

    mienok poskytovania dotácií z rozpočtu VÚC. Dotácie budú  

    poskytované na základe žiadostí, podaných najneskôr do 30.4.  

    bežného roka. V rámci zvýšenia transparentnosti TSK budú 

    zasadnutia komisie k rozhodnutiam o predložených žiadostiach  

    verejne prístupné. Termín konania bude zverejnený na webovom  

    sídle kraja a úradnej tabuli, ako aj zápisnica zo zasadnutia 
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    komisie do 7 pracovných dní po zasadnutí komisie. Čestné vy-  

    hlásenie člena komisie tvorí prílohu VZN. Návrh VZN bol  

    prerokovaný v Komisii LP a v Komisii pre financie, rozpočet  

    a investície, a zverejnený 15 dní pred rokovaním zastupiteľ- 

    stva. 

    p. predseda: -  pre schválenie sú potrebné 3/5 hlasov  

    všetkých poslancov.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 22: 30-ZA, 9-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.2016 

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  VZN TSK číslo 31/2016,  

    podľa predloženého návrhu. K uvedenému bolo prijaté  

 

  U z n e s e n i e  číslo 439/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

14. Návrh na schválenie Dodatku č. 1 k Zriaďovacej listine  

    Strednej odbornej školy, Námestie SNP 5, Partizánske,  

    so sídlom Námestie SNP 5, 958 23 Partizánske.     

    Predkladala: Ing. Daniela Hilčíková-vedúca odb.školstva a kult.  

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Hilčíková: - v čase schválenia zriaďovacej listiny SOŠ  

    Partizánske v júli 2016, ako nástupníckej organizácii  

    po zrušenej Spojenej škole Partizánske, ešte nebol vypraco- 

    vaný protokol o prevzatí majetku a záväzkov, preto dnes  

    predkladáme návrh dodatku na úpravu v Článku VI. „VECNÉ  

    A FINANČNÉ VYMEDZENIE MAJETKU“, v súlade s protokolom,  

    s účinnosťou od 1.12.2016.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 23: 30-ZA, 9-NEHLASO- 

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.2016 

    prerokovalo a  s ch v á l i l o  - Dodatok č. 1 k Zriaďova-  

    cej listine SOŠ Partizánske, v prijatom  

 

      U z n e s e n í  číslo 440/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

15. Koncepcia rozvoja práce s mládežou v Trenčianskom samospráv-     

    nom kraji do roku 2020.          

    Predkladala: Ing. Daniela Hilčíková-vedúca Odb. školstva a kult. 

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    Ing. Hilčíková: - koncepcia je vypracovaná v súlade  

    s koncepciou Rozvoja práce s mládežou na roky 2016-2020,  

    schválenou uznesením vlády SR v januári 2016. Predložená  

    koncepcia definuje pôsobnosť subjektov TSK v oblasti rozvoja 

    práce s mládežou v našom kraji, s cieľom zlepšenia podmienok  

    kvality života mladých ľudí v TSK. Finančné nároky budú  
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    kryté v rámci možností rozpočtu Krajského centra voľného  

    času v Trenčíne, ktorého súčasťou je aj Regionálne centrum  

    mládeže.   

    doc. PaedDr. Božik, PhD.: - mal stretnutie s vedením Rady 

    mládeže Trenčianskeho kraja, agenda mládežníckej politiky je 

    žiaľ len v pozícii úradníka, ktorým je Ing. Hilčíková  

    a koncepciu posúvame KCVČ. Sám vyrástol na mládežníckej  

    politike a bol by rád, aby sa tejto téme venovala väčšia 

    pozornosť. Požiadal p. predsedu, aby koncepcia práce s mlá-  

    dežou bola pod gesciou podpredsedu TSK - Ing. Takáča, aby si 

    koncepciu vzal pod patronát, k čomu netreba meniť uznesenie.  

    p. predseda: - venujeme sa práci s mládežou, dokument o KCVČ 

    majú poslanci v knižnici, kde je vyhodnotené, že sa robí 

    veľa aktivít pre mládež. Podpredsedovia majú zadelené úlohy, 

    ale predseda kraja to zadelí v rámci úradu.  

    Ing. Takáč: - TSK a pán predseda veľa komunikuje s mladými.  

    Sme dohodnutí na stretnutí s p. Labudíkom, predsedom 

    krajskej organizácie, komunikácia prebieha. 

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 24: 32-ZA, 7-NEHLA-  

    SOVALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.  

    2016 prerokovalo a  s ch v á l i l o  Koncepciu rozvoja  

    práce s mládežou v TSK do roku 2020, v prijatom  

 

              U z n e s e n í  číslo 441/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

16. Návrh Plánu činnosti zasadnutí Zastupiteľstva TSK na I.  

    polrok 2017.            

    Predkladal: Ing. Jaroslav Baška – predseda TSK  

 

    Písomný materiál je prílohou zápisnice. 

    p. predseda: - máme tri plánované zasadnutia, dve zasadnutia  

    nebudú v pondelok, ale v utorok.  

 

         Na základe výsledku hlasovania č. 25: 31-ZA, 8-NEHLASO-  

    VALI, Zastupiteľstvo TSK na svojom zasadnutí dňa 28.11.2016  

    prerokovalo a  s c h v á l i l o  Plán činnosti zasadnutí  

    Zastupiteľstva TSK na I. polrok 2017, k čomu bolo prijaté  

 

          U z n e s e n i e  číslo 442/2016 

(obsah uznesenia viď príloha 

 tejto zápisnice). 

 

 

17. Interpelácie poslancov Zastupiteľstva TSK.      

 

    Mgr. Smatana: – písomná interpelácia je prílohou zápisnice.  

    SC TSK vypísala prostredníctvom elektronického trhoviska  

    súťaž o nákup 2 univerzálnych nakladačov (pre stredisko PX  

    a TN). Zo zverejnených zmlúv 32/4/2016 a 33/4/2016 a faktúr  



23 

 

    na stránke SC TSK vyplýva nasledovné: čas uzatvorenia zmlúv  

    bol 8.6.2016, v zmluvách je uvedený čas plnenia oboch zmlúv  

    do 30.6.2016, ale na webovej stránke boli zverejnené 2.8.  

    2016, kedy už neboli platné. Podľa informačného zákona je  

    zmluva, ktorá nebola zverejnená, neplatná. Boli zakúpené  

    dva nakladače s prídavnými zariadeniami a podľa zverejnených  

    informácií zaplatené. Ide o nakladače LMN, s.r.o., Stupava,  

    obe súťaže vyhrala táto firma, doručila faktúry 3.8. a 8.8..  

    V interpelácii, ktorú poslal na e-mail predsedu sú aj snímky  

    dokumentov. Na základe uvedeného položil interpelačné otázky  

    na Odbor dopravy TSK, vedenie SC TSK i na hlavného kontroló- 

    ra TSK:   

1. Prečo došlo k rozdeleniu predmetu obstarávania a dva 
nakladače sa neobstarávali cez vestník ako jedna veľká 

zákazka, čím sme mohli ušetriť značné finančné prostried-  

ky, osloviť viac záujemcov, vysúťažiť lepšiu cenu, ale 

cena bola rozdelená, aby sa mohla realizovať cez elektro-

nické trhovisko, kde je finančná hranica do 209 tis. eur, 

a prvá zmluva bola na 160.915,- € a druhá na 101.995,- €, 

čo je spolu 262.000,- €, teda o 60 tis. sa zvýšila 

hranica.  

2. Prečo bol daný do súťaže tak krátky čas na dodanie  

   nakladačov - do 30.6.2016. Ani víťaz súťaže nebol  

   schopný v takom termíne nakladače dodať.  

3. Prečo sa na nakladače nevypísala nová súťaž. Ak zmluvy  

   stratili účinnosť 30.6.2016 a fakturovalo sa v auguste,  

   termín dodávky je jedným z rozhodujúcich faktorov  

   zadania.  

4. Ako sa obstarávateľ vysporiadal s faktom, že nerešpekto-    

   vanie termínu znamená výraznú zmenu súťažných podkladov,  

   čo je v zmysle zákona o VO neprípustné. Keďže na danú  

   súťaž prebehla elektronická aukcia, požiadal o predlože-  

   nie dokladov, o koľko bola v aukcii znižovaná cena  

   v prípade obidvoch nakladačov.   

5. Na základe akej odbornej požiadavky bolo na jediný  

   nakladač do Pov. Bystrice zakúpených 5 ks rovnakých  

   lyžíc s bočným výsuvom.  

    Navrhol, aby hlavný kontrolór TSK preveril túto záležitosť 

    a informoval poslanecký zbor o výsledkoch na najbližšom  

    zasadnutí TSK.  

    p. predseda: - celé to preveríme a dáme relevantné odpovede  

    na všetky otázky.   

 

    doc. PaedDr. Božik, PhD.: - poznamenal, že o rok budú voľby 

    do orgánov regionálnych samospráv a zákon o voľbách hovorí  

    o minimálnom a maximálnom počte pre jeden poslanecký mandát.  

    Bolo zvykom, že poslanci za hornú Nitru sa stretávali  

    k tejto téme, nakoľko medzi okresmi a volebnými obvodmi  

    Partizánske a Prievidza bolo treba vydiskutovať, ako budú  

    obce zadelené, aby bolo jasné, či bude kombinácia poslancov 

    za hornú Nitru 10+3 alebo 10+4. Preto navrhol, aby sme čo  

    najskôr pripravili znenie o volebných obvodoch, koľko bude  

    poslancov v ktorom obvode a dohodnúť, ktoré obce do ktorého  
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    volebného obvodu pôjdu. Ako bývalý podpredseda robil pol-  

    ročne stretnutia poslancov za okresy Prievidza a Partizán-  

    ske. Treba sa tomu venovať v rámci celého Trenčianskeho  

    kraja a stretnúť sa naprieč politickým spektrom, ako by mali  

    volebné obvody vyzerať a pripraviť znenie uznesenia k počtu  

    volebných obvodov a počtu poslancov pre jednotlivé volebné  

    obvody.  

    p. predseda: - v minulosti to zrejme bolo schvaľované  

    zastupiteľstvom. Navrhne pripraviť pracovnú skupinu pod  

    vedením riaditeľa Úradu TSK a stretneme sa k tomu. 

 

    PhDr. PaedDr. Novotná: - písomná interpelácia je prílohou  

    zápisnice. Na základe osobnej negatívnej skúsenosti pouká- 

    zala na veľké problémy v oblasti lôžkovej zdravotnej  

    starostlivosti, ktoré vznikli rušením niektorých oddelení  

    v malých nemocniciach. Fakultná nemocnica a 3 patriace pod  

    VUC kapacitne nestačia pokryť všetkých pacientov. Po osob-  

    ných skúsenostiach z posledných týždňov i rozhovoroch  

    s riaditeľmi a zamestnancami nemocníc, aj po komunikácii  

    s p. predsedom i p. Štefíkovou dospela k záveru, že kapacita  

    lôžkového fondu v našom kraji je nedostatočná. Interpelovala  

    3 otázky:  

1. Či TSK môže ovplyvniť počet lôžok v súkromných nemocni- 
   ciach, napr. v Bánovciach n. B., a ako,  

2. Aký je pohľad kompetentných ľudí v TSK na súčasný lôžkový 
fond,  

    3. Aké kroky ste podnikli v oblasti navýšenia lôžok na od-  

       deleniach nemocníc v kraji, konkrétne interných.   

    p. predseda: - odpovieme písomne. Vieme, že je nízky počet  

    lôžok v kraji, lebo niektoré nemocnice sa dostali do súkrom- 

    ných rúk a začali znižovať počet lôžok a rušiť oddelenia,  

    čím sa vytvára tlak na Fakultnú nemocnicu Trenčín a na naše  

    3 nemocnice v zriaďovateľskej pôsobnosti TSK. V odpovedi  

    uvedieme históriu, prečo sa to stalo - súkromné nemocnice  

    začali likvidovať neziskové veci, ktoré nechcú financovať  

    poisťovne. Odpoveď dostanete.  

    PhDr. PaedDr. Novotná: - komunikovala s riaditeľkou  

    bánovskej nemocnice i s Dr. Slávikom, ktorý má na starosti  

    TSK aj s Dr. Petkom, prezidentom Asociácie súkromných  

    nemocníc. Neplánujú znížiť kapacitu lôžok v bánovskej  

    nemocnici, ale problém je so zazmluvnením poisťovní.  

    Požiadala, či by TSK nemohol pomôcť rokovať v tejto veci.  

    p. predseda: - súkromné nemocnice dávali žiadosť na TSK, že  

    chcú rušiť lôžka a oznámili nám zrušenie. Ak majú záujem,  

    nech si lôžka zvýšia. 

    Mgr. Michalec: - tlakom súkromných spoločností dochádza  

    k znižovaniu kapacít. V Púchove bola zrušená nemocnica  

    rozhodnutím ministra zdravotníctva p. Valentoviča zo strany  

    Smer. Spýtal sa, či je pravdou, že má dôjsť k rušeniu  

    pohotovosti pre deti a dospelých v meste Púchov.  

    p. predseda: - odpíšeme vám písomne, do vecí zasahuje aj  

    ministerstvo zdravotníctva, týka sa to aj ďalších pohotovos-  

    tí v rámci Slovenska, dáme informáciu ku zmene siete LSPP.  
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    PhDr. PaedDr. Novotná: - ani ona ani pacienti nemôžu za to,  

    že nemocnice prešli do súkromných rúk. Našou snahou musí  

    byť vyriešenie situácie. Po krátkom čase je pacient  

    prepustený domov, nedoliečený a častokrát sa znovu vracia,  

    ale poisťovne už dodatočnú hospitalizáciu nepreplácajú. 

    Avšak pacient býva prepustený pre nedostatok lôžok, nakoľko 

    treba hospitalizovať ďalších. Potrebujeme viacej lôžok.  

 

 

18. Záver.          ____ 

 

    p. predseda: - na záver poďakoval folklórnej skupine Lubená  

    z Poluvsia, ktorá sa predstavila svojim vianočným programom.     

    Poďakovaním za účasť a pozvaním poslancov zastupiteľstva  

    na koncoročnú čašu vína posledné rokovanie v tomto roku  

    ukončil.  

  

 

 

Trenčín,  9.12.2016 

Zapísala: Mgr. Anna Hájková, 

          zapisovateľka Zastupiteľstva TSK 
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Mgr. Michal ŽITŇANSKÝ, LL.M., riaditeľ Úradu TSK, v.r.  
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